

果漾樂園下午茶

FRUITYLICIOUS AFTERNOON TEA SET

Available from 2:30 to 5:30 p.m. daily
每日下午 2 時 30 分至 5 時 30 分供應



Blood Orange Mousse
血橙慕絲

Mango Pineapple Mousse
香芒菠蘿慕絲

Red Dragon Fruit Calamansi Jelly
紅火龍果青柑桔果凍

Lychee Financier
荔枝費南雪

Young Coconut Dacquoise
椰青蛋白椰絲蛋糕

Lemon Scone
香檸鬆餅

Coffee, Tea or Herbal Infusion 咖啡、茶或香草茶
每位 HKD238 per person
兩位用 HKD448 per two persons

Citrus Gravlax Salmon with Pickled Orange
柑橘醃漬三文魚伴糖漬香橙

Shrimp Cocktail with Pomegranate and Dragon Fruit
鮮蝦伴紅石榴及火龍果

Crafted Duck Foie Gras Mousse with Cherry
手工鴨肝慕絲伴車厘子

Lobster with Mango and Lime Tartlet
香芒青檸龍蝦撻

Gourmet Sandwich
手工三文治

Upgrade your drink to a glass of Dreamy Purple or Fruity Wonderland at HKD38 per person.
(Original HKD90 per glass) (Not applicable to any discount offer)
另加每位 HKD38 將套餐飲品升級至藍莓乳酪凍飲或奇幻果園一杯。(原價每杯 HKD90) (不適用於任何折扣優惠)

Unlimited serving of Purezza filtered water in still and sparkling at HKD28 per person.
無限供應 Purezza 過濾水及氣泡水收費每位 HKD28。

Please advise our associates if you have any food allergies.
如您對任何食物有過敏反應，請通知服務員相關資料。

All prices are subject to 10% service charge and not applicable to any discount privileges.
以上價目均須另加一服務費，亦不適用於任何折扣優惠。

FRUITY MOCKTAILS

果園特飲

每款 HKD90 each

or upgrade your afternoon tea set standard drink at HKD38 per person*

或另加每位 HKD38 將下午茶套餐飲品升級 *

Fruity Wonderland

Grapefruit, passion fruit, yellow peach,
osmanthus Earl Grey tea, honey, orange

奇幻果園

西柚、熱情果、黃桃、桂花伯爵茶、蜂蜜、橙



Dreamy Purple

Blueberry, blackberry, blueberry yoghurt,
banana, soy milk, milk

藍莓乳酪凍飲

藍莓、黑莓、藍莓乳酪、香蕉、豆奶、牛奶



Unlimited serving of Purezza filtered water in still and sparkling at HKD28 per person.
無限供應 Purezza 過濾水及氣泡水收費每位 HKD28。

All prices are subject to 10% service charge.
以上價目均須另加一服務費。

*Above prices are not applicable to any discount privileges.
* 以上價目均不適用於任何折扣優惠。

SAICHO SPARKLING TEAS

Saicho 氣泡茶

每瓶 HKD75 per bottle

Guests who enjoy our afternoon tea set can purchase Saicho Sparkling Teas with an additional HKD48 per bottle (200ml)*

凡惠顧下午茶套餐，即可以優惠價每瓶 HKD48 加購氣泡茶 (200 毫升)*



Hojicha
焙茶

Darjeeling
大吉嶺

Jasmine
茉莉花茶

Unlimited serving of Purezza filtered water in still and sparkling at HKD28 per person.
無限供應 Purezza 過濾水及氣泡水收費每位 HKD28。

All prices are subject to 10% service charge.
以上價目均須另加一服務費。

*Above prices are not applicable to any discount privileges.
* 以上價目均不適用於任何折扣優惠。